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 22/4מן המניין  ה  שיבת מועצ י   הנדון:    
 .18:37, בשעה ניסן תשפ"ב ט' 10.4.2022  -הישיבה התקיימה ביום א' ה                          

 : משתתפים 

 סגן ומ"מ ראש המועצה. -אבי נדיב 

 חבר מועצה -חגי רוזנבאום 

 חבר מועצה –שחר גמליאל 

 חבר מועצה -ליאור בז 

 חברת מועצה -איריס בלסקי 

 חסרים: 

 ראש המועצה -דוד אזולאי

 חברת מועצה -דורית נחמני

 על סדר היום: 

 החלטה על פרוק המועצות הדתיות.המלצה על נוסח קבלת  .1

 .  המצ"ב טבל –חלפת מועמדים בוועדות השונות ה .2

 כפי שנוסחו ע"י  וועדת הקצאות. –תבחינים לבדיקת המליאה  .3

 דיווחים. .4

 שונות. .5

 

 נוסח קבלת החלטה על פירוק המועצה הדתית: 1סעיף  

 ₪ 100,000המועצה קיבלה מסמך על הגדלת התקציב ל מ. דתית של עוד  :אבי 

 ביום חמישי הקרוב יש לדוד פגישה עם שר הדתות, ולאחר פגישתו נקבל החלטות משותפות 

 בסוגייה זו.

 

 השונות החלפת מועמדים בועדות :2סעיף  

 בועדת החינוך עדי לויט תחליף את יובל ברק :אבי 

 יובל ברק יחליף את רויטל. :ליאור 

 איתן שקלים ימונה כאחראי מיבנים -ועדת הקצאות

 שחר יחליף את דוד בועדת הסמים ומיגור האלימות.

 אני מציע בישיבה הבאה לעבור על כל רשימות האנשים בועדות השונות. :ליאור 

 רשימת האנשים.אעביר לכם את כל  :קובי 

 :החלטה 

 אושר פ"א 

 

 נוכחים: 

 מנכ"ל המועצה  –קובי נגר 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה -אבנר אילוז 

 מנהלת  הלשכה -אריאלה לוי 
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 כפי שנוסחו ע"י  וועדת הקצאות. –תבחינים לבדיקת המליאה  :  3סעיף   

 מקורות 2מסביר על נוהל מסודר להקצאות שנובע מ  :יועמ"ש  

 נכס של המועצה •

 הקצאה  בתמורה סמלית •

לאחר  .המציעים השוניםשאמורה לבדוק את  משוב לועדה מקצועית, תהליך מימוש ההקצאה: פירסום בעיתון

. יום( 90תהליך של הגשת התנגדויות )ושוב ניגשים ל את ההקצאה החלטה חוזר למליאה שמאשרת או לא

 גיע לשר שמחליט סופית על אשור.מ-לאחר שהמליאה מאשרת את החוזה - שמ"יועערכת חוזה של ה

 זו.אני לא חושב  שהשנה הזו אנו צריכים להחליט על קיום ועדה  :ליאור 

 וגרמה, אלו מבנים יש למועצה לצורך הקצאות.ראני מבקשת לראות את הפ :איריס 

אפשר תוך כדי תנועה להקצות רק חלק ממבני המועצה, או לשנות. אנו מכינים את הבסיס להקמת ועדה  :אבי 

 ומבקש להצביע על כך. חדשה זו, אני מבקש רק לאשר את התבחינים הללו לבסיס,

 רוצים לדעת אלו מבנים מוקצים לזה.אנו  :ליאור

 מטרת ההצבעה היא על מדיניות, מה חשוב בעיני המועצה, ולא על אילו מבנים. יועמ"ש:

 : אנו מצביעים על נוהל כללי ולא ספציפי.חגי

 הצבעה: 

 גמליאל שחר רוזנבאום,  חגינדיב,  אבי :בעד 

 בלסקי איריסבז,  ליאור :נגד 

 המבנים להקצאות.קובי יעביר את רשימת 

 

 דיווחים:: 4סעיף  

 תיבנה תכנית מסודרת להעברת הזמן במושבה. -קליטת עולים •

 בחופשת הפסח. -מעבר בתי הספר •

 המהנדסת שנבחרה הודיעה על רצונה לא לקבל את המשרה, -משרת מהנדס •

 ולכן מחפשים מהנדס/ת חדשים.

 ואוקראינה במושבה.יידחה לנוכח קליטת העלייה מרוסיה  -פסטיבל משוררים •

 19:00 הישיבה הסתיימה בשעה:

 רשמה: אריאלה לוי

 בכבוד רב, 

                                                                                            

  ----------------------------                                                             ----------------------------- 

 קובי נגר                 אבי נדיב            

   מנכ"ל המועצה            ס. ומ"מ ראש המועצה       
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